
Referat styremøte 10. januar på Søre Berge  
 
 
Følgende møtte: Øyvind Myhrsveen, Camilla Segelstad, Johnny Høyesveen, Kyrre Formo og Knut 
Evensen 
Forfall: Frode Fjellstad 
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Referat fra styremøte 19. november 
 

• Godkjent 
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Diverse oppdateringer v/Øyvind: 
 

• Fåvang er i «litt dvale» etter all nedlegging av butikker mm i selve sentrum. Det gir litt 
utfordringer på både Fårikålfestival og Fåvangdågån, men Fåvang Sau & Geit stiller opp med 
kaffesalg fra bua, aktiviteter, sau mm for at begge disse arrangementene skal kunne 
gjennomføres. 
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Årsmøte 24. januar: 
 

• Årsmelding er klar, kun småtteri på regnskapet står igjen. Legges ut på hjemmesiden så snart 
det er ferdig, dvs i løpet av morgendagen 

• Sendes for trykk til Mammut. Utkjøring må skje i løpet av neste uke 

• Styret ber om fullmakt til å vedta aktivitetsplan på første styremøte etter årsmøte 

• 70-års jubileum vil prege 2019 med bla en god del arbeid med bok, planlegging av fest og 
kreve en del penger, så aktivitet må tilpasses både arbeidsmengde og økonomi 
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Årsmøte OSG 23. februar på Storefjell Resort og Regionmøte 17. januar på Vinstra 
 

• Vi deltar med 3 utsendinger valg av årsmøte 

• Evt saker som ønskes tatt opp på årsmøte, Vi har ingen så langt, men lufte på vårt årsmøte 
om det er noe. Vi har tidligere gitt innspill til styret i OSG om medlemsarbeid og 
markedssituasjonen. Aktuelt å følge disse opp 

• Forberede saker til generaldebatt 

• Saker/innspill til regionmøte. Knut deltar fra Fåvang Sau & Geit. Aktuelt innspill kan være 
arrangement av seminkurs som vi hadde i fjor. Vi sto som arrangør rent teknisk, men tjente 
ikke en krone på dette. NSG Semin burde gitt en kompensasjon til lokallag som tar på seg 
jobben med dette. Det ville gjort det mere attraktiv, samtidig som det gir penger i slunkne 
lagskasse 
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NM saueklipping: 
 

• Knut orienterer om mesterskapet, økonomi, planen videre på årsmøte 24. januar 
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Eventuelt: 
 

• Vi undersøker muligheten for å selge ullsekker fra Norillia. Dette må ses på om et 
servicetilbud for våre medlemmer, og en måte å tjene penger på 

• Styret oppnevner følgende i festkomite for 70-års jubileum: Guro og Per Arne, Olga og 
Øyvind, Terje og Bente og Else Torill og Johnny 
 

 
 
 
 
Møtet slutt 22.30 
 
 
Knut Evensen, sekr. 


